
Výročná správa o činnosti Rady školy pri Základnej škole s materskou školou v 

Súľove - Hradnej za rok 2022 

 

Rada školy pri Základnej škole s materskou školou v Súľove - Hradnej (ďalej RŠ) sa v roku 2022 zišla 

na jednom zasadnutí, na ktoré bol pozvaný aj riaditeľ školy RNDr. Ján Mekiňa a vyjadroval sa k 

aktuálnym otázkam riadenia a činnosti školy. Na zasadnutie bola taktiež prizvaná zástupkyňa pre 

MŠ, Ing. Maceková.  

1. Zasadnutie - členom RŠ bola prednesená výročná správa o činnosti RŠ, ktorá bola 

prerokovaná. Riaditeľ RNDr. Ján Mekiňa predniesol Správu o výsledkoch hospodárenia školy 

za rok 2021 a taktiež informoval o predbežných počtoch prvákov v roku 2022/2023. 

2. Členmi RŠ a riaditeľom RNDr. Mekiňom bol prerokovaný projekt “políčka”, súčasťou ktorého 

by mala byť vybudovaná aj hracia plocha určená na školské aktivity. Na tieto, je vypracovaný 

projekt čakajúci na schválenie. 

3. Členmi RŠ bol taktiež prerokovaná nevyhnutnosť oplotenia školského areálu, systém 

Edupage, šikana prítomná na škole, nutné opravy funkčného ihriska a systém vykurovania 

MŠ v Súľove.  

 

V mesiacoch september - október prebehla voľba členov do novej rady školy. Ustanovujúce 

zasadnutie sa uskutočnilo 19. decembra, na ktoré bola prizvaná za vedenie školy zástupkyňa školy 

Mgr. Bušfyová. 

1. Zasadnutie - Prítomní členovia boli oboznámení s poslaním a úlohami RŠ, k nahliadnutiu boli 

volebné lístky a výsledky. 

2. Novú RŠ tvoria členovia:  

- za zriaďovateľa: Mgr. Miroslava Danížková, Mgr. Sláva Murínová, Peter Bušovský, Anton 

Danížek 

- za pedagogických zamestnancov: Mgr. Júlia Tarhajová (ZŠ), Lívia Seddaoui Pokorná (MŠ)  

- za nepedagogických zamestnancov: Helena Hozdeková  

- za rodičov:  Mgr. Ivana Mičuchová (ZŠ), Ing. Dáša Bučková (ZŠ), Anna Čičková (ZŠ), Bc. 

Simona Bohušová (MŠ) 

3. Nasledovala voľba predsedu rady školy, ktorým sa stala Mgr. Mičuchová. 

4. Prerokovali sa úlohy rady školy v ďalšom období s tým, že v januári sa uskutoční prvá riadna 

schôdza novej RŠ, kde sa bližšie prijmú konkrétne uznesenia a predsedníčka vypracuje 

potrebnú dokumentáciu pre chod RŠ. 

 

Záver:  

Rada školy nemá vlastný majetok, administratívnu činnosť zabezpečuje z prostriedkov rozpočtu 

školy.  

 

V Súľove - Hradnej dňa 21.3. 2023   

Vypracovali predsedníčky RŠ: Bc. Bohušová/Mgr. Mičuchová 


